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Suomen Islanninhevosyhdistys ry:n johtokunnan kokous 
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Nicola Bergman (NB, jäsen) 
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 Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta) 
 
Poissa Hanna Leppänen (HL, jäsensihteeri) 

Maija Kipinoinen (MK, rahastonhoitaja) 
  
 
  
ASIAT 
 
1§ Kokouksen avaus  

● SU avasi kokouksen klo 20.01 
2§ Läsnäolijat ja päätösvaltaisuus 

● Kokous on päätösvaltainen 
3§ Esityslistan hyväksyminen 

● Esityslista hyväksyttiin 
4§ Edellisen kokouksen pöytäkirjat 

● Kokouksen 19/2022 pöytäkirja: hyväksyttiin 
● kokouksen 1/2023 pöytäkirja: hyväksyttiin, mutta JK tarkentaa vielä muutamat termit 

5§ Talousasiat 
5.1. Taloustilanne (MK ei ollut kokouksessa kertomassa taloustilannetta) 

● Päätili 
● Baanatili  

5.2. PM talousasiat (MK ei ollut kokouksessa kertomassa taloustilannetta) 
● budjettitoteuman tilanne: ei vielä valmis, koska Ahvenanmaan maakunta-avustus puuttuu 

5.3. Tuomareiden palkkiot sisältävät arvonlisäveron. Siirrettiin edellisestä kokouksesta 1/2023 tähän 
kokoukseen: Tämä on tarkistettu -> sis. ALV. 
5.4. Keskusteltiin kilometrikorvauksista, mutta asiasta ei tehty päätöstä. 
5.5. Avustukset 

6§ Jalostusvaliokunta 
● FEIF-konferenssikuulumiset 

● Raportti ei ole vielä valmis 
● Suomen asiat ovat jalostusasioissa hyvin verrattuna muihin maihin. 

● Ehdotus: MM lähtee kansainväliseen World Fengur -kokoukseen 13.-14.3.2023, kustannus  
n. 600 e.  
Rahoitus joko Hippokselta tai SIHY:ltä. Tämä hyväksyttiin. 

● Hippos-kokous vk 9 
● Suunnitteilla varsa- ja maitovarsanäyttelyt 

7§ Koulutusvaliokunta 
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● FEIF-konferenssikuulumiset 

● Maat saavat päättää miten ja milloin tuomarilisenssin vanhenevat 
● Trainer of the year: SIHY voisi valita Suomelle oman 

● Kpedun koulutukset lähteneet hyvin käyntiin 
● Lisenssi- ja tuomarikurssit ovat avoimia kaikille -> niistä tietoa SIHY:n someen 

● KV ja UV tarkistavat, mitä lisenssikursseja voi järjestää etänä 
● Koulutuspaikat ja kouluttajat muistettava kilpailuttaa avoimesti 
● Hevosten hyvinvointi -kohta. Onko lisätty jäsentallikriteereihin? KV-käsittelee asiaa seuraavassa 
kokouksessaan. 

8§ PR-valiokunta  
● FEIF-konferenssin kuulumiset 

o Raportti valmis, KA laittaa raportin johtokunnan Driveen 
o Vapaa-ajan ratsastajien (Leisure) huomioiminen ja aktivointisuunnitelmia, maat ovat halukkaita 

keskustelemaan ja vaihtamaan ajatuksia myös FEIF-konferenssin ulkopuolella 
● PR-valiokunnan tämän vuoden tapahtumat 

o Henningin luento 
o Hevoset-messut 15.-16.4.: Vastuuhlö on Johanna Korpi 

● 9 neliön osasto 
● Paneelikeskustelu kasvatusaiheesta la 50 min 
● Näytösaikaa areenalla su 10 min 

o Hevoset Bastionissa 
o SM 
o HIHS 2023 

● La aamulla lyhyt näytös lasten matineassa 
● La illalla 15 min klinikka 

● Uusien kannatustuotteiden tilanne 
o Mukien hankinta sai kannatusta 
o T-paidat harkinnassa 

9§ Nuorisovaliokunta 
● FEIF-konferenssin kuulumiset,  

○ Raportti tulossa Driveen 
○ Etäkokouksia maiden kesken tulossa 
○ YC:tä mainostettiin 
○ Ruotsi valittiin vuoden nuorisomaaksi 

● Youth camp 2023 -tilanne 
○ Ypäjä nostanut hintoja (-> tällä hetkellä budjetti n. 4000 e miinuksella) 
○ Ilmoittautumiset auki 5.5. asti 
○ Sponsoreita edelleen haussa 

● Tulossa myyntituotteita 
● Heppakerho-ohjaaja-kurssin järjestäminen mietinnässä 
● Toiminnan kehittäminen käynnistymässä 

10§ Urheiluvaliokunta 
● FEIF-konferenssin kuulumiset 

o JW laittaa raportin johtokunnan Driveen 
o Sallitut kuolaimet -lista poistettu, tilalle hyväksyttyjen kuolainten lista 
o Yksi ratsukko voi osallistua useampaan tölttiluokkaan, useampaan viisikäyntiluokkaan 1.4. 

alkaen. Yhden päivän -sääntö (kuinka moneen lähtöön voi päivässä osallistua) on kuitenkin 
edelleen voimassa. 

● SM22-raportti on valmis, löytyy johtokunnan Drivestä SM2022-kansiosta 
● SM23-kisajohtajan valinta 

o Kisajohtajaksi valittu Tanja Ufer. 
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● GK-tuomaripalkkiot -ehdotukset 

o Félagsdómareiden palkkio 80 e/pv, km-korvaus Verohallinnon vuosittaisen päätöksen mukaan, 
ruoka ja majoitus tarvittaessa. Ehdotus hyväksyttiin. 

o Landsdómareiden palkkio 160 e/pv, km-korvaus Verohallinnon vuosittaisen päätöksen mukaan, 
ruoka ja majoitus tarvittaessa. Ehdotus hyväksyttiin. 

● Kisawebinaari: Jálkur järjesti webinaarin kilpailemisesta ja kilpailujärjestämisestä. Jálkur  voi järjestää 
webinaarin uudelleen. UV ehdottaa, että SIHY tarjoaa webinaarin jäsenille. Tämä voisi edesauttaa kerhoja 
potentiaalisten toimihenkilöiden rekryyn ja saattaisi madaltaa myös kynnystä myös kilpailemisen 
aloittamiseen. Ehdotus hyväksyttiin.  
● WR-kisojen tuet paikalliskerhoille 

o Paikalliskerhot ovat voineet hakea tukea WR-kisoille 500 e 
o Snöggur anonut ylimääräistä 500 e, koska heidän edelliset wr-kisat menivät n. 1400 e tappiolle. 

● TT:n ehdotus: SIHY:n vuoden 2022 budjetissa oli WR-kisojen tukeen varattu kolmeen 
kisaan 500 e/kisa yht. 1500 e. Koska WR-kisoja järjestettiin vain kahdet (järjestäjinä 
Snöggur ja Jalkur), jaettaisiin 1500 e tuki siten, että molemmille paikalliskerhoille jaetaan 
750 e. Tämä ehdotus hyväksyttiin. 

o UV:n jäsen on ehdottanut, että tuki voisi tälle vuodelle olla 500 e/päivä. Tämä 
periaatekeskustelu käydään Johtokunnan FB-ryhmässä. 

● Tuomarikokeiden tarkistus muutetaan, jotta myöhästymisiä ei enää jatkossa tule. 
 

SU keskeyttti kokouksen klo 22.46, kokousta jatketaan keskiviikkona 22.2.2023 klo 20.30. 
 

Läsnä  Silvia Ufer (SU, puheenjohtaja)  
Tarja Nordman (TN, varapuheenjohtaja) 
Virpi Aho (VA, sihteeri)  
Nicola Bergman (NB, jäsen) 
Taru Toikkanen (TT, varajäsen) 
Marika Moring (varajäsen) 
Kanerva Ahonala (KA, PR-valiokunta) 
Johanna Korpi (JK, jalostusvaliokunta)  
Julia Wejberg (JW, urheiluvaliokunta) 
Julia Tahkola-Ronkainen (JTR, koulutusvaliokunta) 
 

Poissa  Pipsa Wagner (PW, nuorisovaliokunta) 
 

SU aloitti jatkokokouksen 22.2.2023 klo 20.32 

11§ Muualla päätetyt asiat 
● Ei asioita 

12§ Yhteistyöjärjestöt 
● SRL – yhteistyöntilanne: SU ottaa yhteyttä Salla Varentiin 

● SIHY:n edustaja SRL:n Hevosen hyvinvointityöryhmään 
● SRL:n hallitus päätti kokouksessaan 15.12.2022 perustaa hevosten hyvinvointityöryhmän, joka 

toimii itsenäisesti hallituksen alaisuudessa. Työryhmän kokoajaksi ja puheenjohtajaksi on 
kutsuttu eläinlääkäri Liisa Harmo, jonka esityksestä hallitus vahvistaa asiantuntijoista koostuvan 
työryhmän. Ensimmäisen hevosten hyvinvointityöryhmän toimikausi kestää vuoden 2023 
loppuun. Hallituksen päätöksestä työryhmään haetaan jäseniä myös avoimella haulla. 
Hevosten hyvinvointityöryhmä: 

● seuraa alan tutkimusta ja tuo viimeisimmän tutkitun tiedon soveltuvin osin SRL:n 
käyttöön 
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● ottaa kantaa, miten SRL:ssa määritellään hevosten hyvinvointi 
● työskentelee SRL:n toimielinten ja muiden hevosalan toimijoiden kanssa hevosten 

hyvinvoinnin edistämiseksi 
● antaa suosituksia SRL:n hallitukselle ja muille toimielimille hevosten hyvinvointiin 

liittyvissä kysymyksissä 
● tekee ennakoivaa kehitystyötä ja laatii ehdotuksia hevosten hyvinvoinnin 

parantamiseksi SRL:n alaisessa toiminnassa 
● viestii hevosten hyvinvointiteemoista yhdessä SRL:n viestintäpäällikön kanssa 
● osallistuu tarpeen mukaan hevosalan edunvalvontaan 
● Haku työryhmään ei ole vielä avattu. Kuka olisi sopiva henkilö edustamaan 

askellajiratsastusta työryhmässä. Löytyisikö osaavaa henkilöä valiokunnista, vai onko 
meidän käännyttävä ulkopuolisen asiantuntijan puoleen? Tätä ehdotusta kannatettiin. 
Valiokuntien pj:t vievät viestin valiokuntiinsa. 

● FEIF 
o Yleiset konferenssin kuulumiset, jos ei liity valiokuntiin. 

▪ Seksuaalisen häirinnän estäminen 
▪ SU tekee puheenjohtajien kokouksesta raportin ja laittaa sen johtokunnan Driveen. 

● ESRA – ei asioita 
● NIHC – ei asioita 

13§ Muut esille tulevat asiat  
13.1. Jäsenistön viestit – ei viestejä 
13.2. SIHY konferenssi 

● ideana koota kaikki SIHY:n toimijat (johtokunta, valiokunnat ja muut avainhenkilöt) yhteen 
viikonlopuksi keskustelemaan SIHY:n toiminnasta, tulevaisuudesta, strategiasta, tavoitteista, visiosta 

● ajankohta 2023 syksy 
● asia jätetään edelleen pöydälle 

13.3.  SIHY strategia, visio, missio, arvot: jätetään pöydälle 
13.4.  Varaston vaihdon tilanne: jätetään pöydälle 
13.5.  Websivut ja yhdistysavain 

● SIHY:n rekisteri Yhdistysavaimessa 
● Lähetettyjen lomakkeiden poisto 

○ VA hoitaa molemmat 10.3.2023 mennessä 
13.6.  Kysely jäsenistölle ja islanninhevosystäville 2023: TN ja MM esittelevät. 

• Päätettiin, että valiokuntien pj:t antavat alustavan kysymyslistan valiokuntiin vielä 
mietittäväksi, jotta saadaan varmasti kaikkien tarpeet kysymyksissä huomioitua. Aikaa tähän 
annetaan 2 vk. 

13.7.  Tapahtumiin osallistuvien ratsukoiden matkakustannuskorvaukset. Tähän liittyy taloustilanne, jota  
tähän kokoukseen ei saatu. Asia siirretään edelleen seuraavaan kokoukseen 3/2023. 

13.8.  Kevätkokouksen ajankohta ja paikka. Päätettiin, että kokous pidetään pe 14.4. klo 18.00  
Hevoset-messuja edeltävänä iltana Tampereella. JK kysyy voiko kokouksen järjestää messutiloissa. 

13.9.  Sosiaalinen toimintalupa -työryhmän perustaminen: SU esittelee.  
• Sosiaalisesta toimintaluvasta keskustellaan maailmanlaajuisesti. Sosiaalinen toimintalupa 

(Social licence to operate, SLO) on lyhyesti sanottuna yhteisön hyväksyntä toiminnalle. Se on 
vuorovaikutusprosessi, jonka avulla luodaan ja ylläpidetään hyväksyntää ja luottamusta. 
Keskustelua käydään hevosen käytöstä etenkin urheilussa, mutta myös ratsuna ylipäänsä 
Muualla Euroopassa keskusteluaihe on huomattavasti kuumempi kuin Suomessa ja siellä 
juostaan esim. kesken suorituksen kentälle. Meidän on oltava proaktiivisia ja ottaa asia työn. 
SLO toimii perustana SIHY:n arvo-, visio-, missio-, strategiatyölle. 

● Vastuu on kaikilla. SLO ei siis koske ainoastaan kilpailijoita, vaan kaikkia askellajiratsastajia 
tasosta ja tavasta riippumatta. Jokaisella ratsastajalla on oltava jonkintasoista tietämystä 
siitä, mitä tekee. 
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● Sosiaaliseen toimintaluvan perusta on hevosen hyvinvointi. Siksi on tärkeää, että saamme 

SIHY-edustajan myös SRL:n Hevosen hyvinvointityöryhmään. Aihe koskee kaikkia lajeja ja 
meidän on tehtävä yhteistyötä muiden kanssa. 

● SIHY:lle päätettiin perustaa oma työryhmä. 
○ Haku avoimeksi 
○ Asiaa valittiin työstämään ne johtokunnan jäsenet, jotka olivat mukana FEIF-

konferenssissa, koska asiaa käsiteltiin siellä. 
 

14§ Ratahanke 
● Ypäjän ovaaliradan lisäbudjetti aitoja varten 

○ UV saanut kolme tarjousta. JW esitteli tarjoukset. UV suosittelee Duralock-aitaa, jonka hinta 
10 990 e (sis. Rahdit Saksasta, mutta ei ALV) 

■ Lisäksi MK:lta pitää vahvistaa taloustilanne, koska baana-tilin rahat eivät tähän riitä 
(voiko SIHY maksaa erotuksen?) 

■ Jotta aidat saadaan asennettua huhtikuun loppuun mennessä, pitää tilaus tehdä 
viimeistään maaliskuun puoliväliin mennessä 

■ JW varmistaa vielä tuleeko hintaan tullimaksut päälle (valmistus Iso-Britanniassa) 
■ JW varmistaa vielä materiaalin routa- ja pakkaskestävyyden sekä niihin liittyvän 

takuun (tarjouksessa kerrottu, että takuu kattaa vain UV-suojan) 
■ Lisäselvitysten jälkeen asia voidaan päättää Johtokunnan FB-ryhmässä 

15§ Seuraava kokous 
● SIHY johtokunta 3/2023 ti 21.3.2023 klo 20 Meet 

16 § Kokouksen päättäminen 
• SU päätti kokouksen klo 21.09 
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